
Pogovori
o preživetju
gospodarstva
v občini

Občinski praznik konec oktobra ni časa namenjal le kul-
turi in razvedrilu, pač pa tudi delovnim srečanjem. Tako so
se 28. oktobra v Družbenem domu v Grosupljem zbrali
domači podjetniki. Kakih 60 jih je prišlo, da bi se pogovorili
s finančnim ministrom Dušanom Šešokom, svetovalcem
Gospodarske zbornice Slovenije za lastninjenje Bojanom
Pečenkom, njegovim kolegom za ekonomska vprašanja
Marijanom Širajem in menedžerjem Društva poslovodnih
delavcev Slovenije Bogom Semetom.

Beseda je tekla o lastninjenju družbenega premoženja,
gospodarskem sistemu Slovenije, monetarni politiki naše
nove države, plačilnem prometu, ki zastaja na vseh ravneh
nekdanje Jugoslavije, davčnem sistemu, ki mu tudi očitajo.
da šepa zlasti pri davčnih upravah, o javni potrošnji, a tudi
o delu kluba Manager Grosuplje v okviru slovenskega dru-
štva.

Kot se za take pragmatične sestanke spodobi. a so sprejeli
tudi nekaj sklepov:

• pri oblikovanju novega gospodarskega sistema in pri
izvajanju privatizacije je treba bolj vključevati tako imeno-
vano menedžersko strukturo;

• podjetja, ki želijo preživeti, se morajo obrniti proč od
nekdanjega jugoslovanskega trga. proti Evropi;

• spreminjati bo treba miselnost direktorjev, da niso več
predstavniki delavcev, man.'eč lastnikov;

• pripraviti se je treba na uresničevanje nove podjetni-
ške, lastninske, finančne in davčne zakonodaje;

• davčna uprava naj izvaja vsaj določbe sedanje davčne
zakonodaje in sicer tako stimulativno kot restriktivno;

• prizadevati si je treba. da bi bila pri ocenjevanju podje-
tij njihova vrednost večja kot je knjižna, in sicer tako, da
oblikujemo perspektivne poslovne strategije. razvijamo
tržne programe in čim bolj uspešno osvajamo solventne
trge;

• pridobiti si moramo tudi čim več znanja o podjetništvu
in podjetniških tnožnostih;

• ne glede na lastninsko zakonodajo je treba tam, kjer je
interes in torej možnost, pripeljati nov kapital - podjetja
dokapitalizirati;

• pripraviti moramo strokovne osnove za raeionalizacjuo
javnih služb in začeti postopek njihovega preoblikovanja:

• oblikovati je treba občinski kapitalski sklad v okviru
možnih garancij občinskih javnih financ;

• občina naj zbira pripombe, dopolnitve in pritožbe na
področju preoblikovanja gospodarskega, lastninskega in
finančnega sistema in jih posreduje pristojnim republiškim
ministrstvom;

• še naprej pa naj se srečujejo direktorji, menedžerji m
podjetniki občine, ki jiH bo ob sodelovanju občinskih pred-
stavnikov vodil Marjan Ahlin.

Sklepi nikakor niso razvrščeni po pomembnosti, saj so vsi
po vrsti enako nujni za preživetje občinskega (in širšega)
gospodarstva. Upamo pa lahko, da bodo s svojo kratkostjo
in natančnostjo pomagali tudi tistirn, ki se srečanja z mini-
stri niso utegnili udeležiti (kar pa še ne pomeni, naj se ne bi
angažirali pri čim hitrejšem udejanjanju naštetih sklepov!).


